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Punkt Uddybning 
1. Valg af dirigent 
og referant 

Saga opstiller til dirigent og Røskva opstiller til referant. Begge blev 
valgt af forsamlingen.  
Grupperådsmødet konstateres indkaldt i tide, da mødeindkaldelsen 
blev udsendt d. 1. februar og altså mere end 3 uger før mødet.  

2. Beretninger Beretning fra bestyrelse, gruppeledere og grene blev gennemgået på 
et løb for alle fremmødte – både forældre og spejdere.  
Det seneste år i Yggdrasil Gruppe har budt på mange gode ture, løb, 
sommerlejre og gode oplevelser i det hele taget. Troppen var på 
timewinder, mini og junior havde gode sommerafslutningsture. Alle 
var på superdivi og minierne vand superdivi!  
Vi var afsted på en fælles gruppesommerlejr hvilket var rigtig godt og 
dejligt at være afsted alle sammen. I den forbindelse drøftede vi også i 
bestyrelsen hvordan vi bedst kan understøtte ledergruppen, ved fx at 
det er muligt at deltage på lejre med børn og partnere i det omfang det 
giver mening.  
 
Derudover har der været fokus på hjemve, som særligt fylder for 
minispejderne. Vi har set en udvikling siden covid-19, men har 
efterhånden gjort mange indsatser som har båret frugt.  
 
Noget der også har fyldt særligt er vores ledersituation. Vi har altid 
haft et flow af ledere, men desværre er der ikke kommet så mange til, 
som der har forladt gruppen. Derfor mangler vi særligt ledere i 
øjeblikket og vi arbejder på rekruttering.  
 
Slutteligt har det også fyldt for alle grene, at der er eftertilmeldinger til 
ture (eller ønske om) og sene afmeldinger, der gør at mange ture har 
været i fare for aflysning eller meget få har været afsted på tur. Der 
blev derfor appelleret til forældre om at tale med spejderne i god tid 
om de vil med på tur og huske at være realistiske i tilmeldingen og 
samtidig respektere, hvis man misser en deadline og ikke kan være 
med på tur.  
 
Vi har også arbejdet særligt med vores identitet og hvad der er særligt 
ved Yggdrasil og hvorfor er vi spejdere og ikke går til fodbold eller 
badminton. Fx har vi holdt fællesmøder for alle grene op til ture som 
har fungeret særlig godt og som også skal være med til at gøre 
overgangen mellem grenene nemmere for spejderne 



3. Fremlæggelse af 
regnskab budget  

Kasserer fremlægger regnskab for 2023 på post på løbet. 
Efterfølgende blev der stem om regnskab – det blev godkendt af 
forsamlingen.  
Kasserer fremlagde også bduget for 2024 og 2025 på post på løbet og 
blev efterfølgende behandlet. Budgetterne blev godkendt af 
forsamlingen. 

4. Fastsættelse af 
kontingent 

Bestyrelsen anbefaler at fastholde kontingent. Godkendt af 
forsamlingen 
 

5. Behandling af 
indkomne forslag 

Ingen indkomne forslag  

6. Vedtagelse af 
gruppens 
udviklingsplan 

Bestyrelsen vil gerne arbejde videre med udviklingsplanen der blev 
fremlagt sidste år.  
Vi arbejder med Yggdrasil-identitet, fastholdelse i overgange og 
hvorfor vi er spejdere. Målet er at styrke gruppeidentitet og 
sammenhæng på tværs af grenene. Ældre spejdere skal fungere som 
inspirattion og hjælp for de yngre.  
 
Udviklingsplanen blev godkendt af forsamlingen.  

7. fastsættelse af 
antallet  

Der foreslås 8 medlemmer i bestyrelsen 
En ung i bestyrelsen 
Tre spejdereledere 
Tre forældre 
En kasserer 
Forsamlingen godkender antallet af medlemmer i bestyrelsen 

8. valg til 
bestyrelsen  

Poster på valg i 2024 
Kasserer: Anette genopstiller ´’ 
2 Forældre på valg: Søren og Ulrik genopstiller 
Leder i bestyrelsen: Odin genopstiller 
Gruppeleder i bestyrelsen: Røskva genopstiller 
Ung i bestyrelsen: Aja genopstiller, Pink genopstiller ikke 
 
Alle godkendt af forsamlingen.  
 
Deruodver består betyrelsen af 
Bestyrelsesleder: Morten Lund 
Leder i bestyrelsen: Saga 

9. valg af revisor og 
revisorsuppleant 

Rikke stiller op som revisor 
Thore (Augerias far) stiller op som suppleant 
Godkendt af forsamlingen 

10. Valg af 
repræsentanter til 
Korpsrådsmøde og 
Divisionsrådsmøde 

Til korpsrådsmødet har bestyrelsen besluttet at sende 4 afsted (heraf 
2 stemmeberettigede) 
Røskva, Saga, Odin og Aja stiller op. Heraf vælges internt hvem der er 
stemmeberettiget.  
Godkendt af forsamlingen 



Til divisionsrådet har vi 5 pladser. 
Røskva, Aja, Pink, Saga og Odin opstiller.  
Godkendt af forsamlingen 

11. evt. En særlig tak til Astrid (Strit) Vidars mor, som har været en uundværlig 
køkkenhjælp på mange ture og nu også har sørget for støtte på 30.000 
kr fra Frederiksberg Kommune til indkøb af ladcykel. Hun fik et 
velfortjent tjikkerlikker.  
 
Bestyrelsesleder ville også gerne benytte muligheden for at takke 
lederne for deres store indsats og engagement.  
 
Tak for i dag.  

 
 
Underskrevet 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Camilla Degn-Petersen, referant 
09.03.2024 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Helene Nissen Breddam, dirigent 
 


